



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-03-06

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
ORDFÖRANDE FNOLLK	JESPER UNANDER
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN
FYLLNADSÖKANDE	ANGELO BRIDI
FYLLNADSÖKANDE	SAGA SEDERVANG
FYLLNADSÖKANDE	SOFIA THORELL
FYLLNADSÖKANDE	OLOF GRANBERG
FYLLNADSÖKANDE	ALFRED SVEDENBJÖRK

- §1 Mötets öppnande** Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!
- §2 Val av justerare** Emma Chan väljs till justerare.
- §3 Val av mötessekreterare** Elias Rangert väljs till mötessekreterare.
- §4 Adjungeringar** Följande fyllnadssöker: Angelo Bridi, Saga Sedervang, Sofia Thorell, Olof Granberg och Alfred Svedenbjörk.
Beslut: Att adjungera in Angelo Bridi, Saga Sedervang, Sofia Thorell, Olof Granberg och Alfred Svedenbjörk med närvaro och yttranderätt.
- §5 Fyllnadsval**
- §5.1 Blodgruppen* Angelo Bridi: Började 2023. Han har bra koll på vad blodgruppen gör.
Beslut: Välja in Angelo Bridi till blodgruppen.
- §5.2 Fabiola* Saga Sedervang: Går TM1 har körkort, verkar som trevlig förening, varit på några arr. Inte tänkt på någon större förändring som hon vill driva. Kan bidra med ett extra par händer då det behövs folk.
Sofia Thorell: 20 år började TM 24, har körkort. Vill söka för att det låter kul, inte så många som har sökt och tyckte deras arr var roliga. Hon vill arra syjunta/stickkväll. Har utöver det inga större förändringar som hon vill driva igenom.
Beslut: Att välja in Sofia Thorell och Saga Sedervang till Fabiola.
- §5.3 Bakisclubben* Till Bakisclubben finns bara en vakant post.
Olof Granberg: 20 år F24, har körkort, gillar att baka. Har erfarenhet av bakning som en hobby. Hans favoritbakverk är kärleksmums. Vill ha lite mer bak utanför sektmöten. Sugan på att arra temaarr. Har inte suttit något innan.

Alfred Svedenbjörk: 20 år, F2, har körkort, gillar att baka, vill baka mer då han inte kunnat göra det så mycket i gemensamt kök. Gillar gruppen som sitter. Nya arr? typ rulltårtans dag. Favoritbakverk? Semlor. Vad kan han bidra med? Kan baka och googla bakverksdagar, handla ingredienser. Sitter Piff och Puff nu.

Mötet går bakom stängda dörrar.

Beslut: Att välja in Olof Granberg till Bakisclubben.

§6 Runda bordet

§6.1 Kärnstyret

Alexander: Sektmöte, men det gick bra trots allt. Sektmiddag tal va ganska kul. KU i måndags, nytt dispositionsavtal snart kanske?

Marcus: Snackat med Foc kring typ provningar osv, och hur man kan ändra arbetsordningen. Snackat med FIF gällande lite saker.

Elin E: Bra men trött, jobbar med osa ronder. jobbar med Jämf och försöker reda ut vad de ska göra. Planerar utbildning för nya komiteer

Elias: Arbetskväll i tisdags, så fick en del bokföring gjort. Sektmöte.

Jakob: Skickat nyhetsbrev, vilat upp sig sedan förra veckan.

§6.2 DP

Flyter på, aspning tar mycket tid/energi.

§6.3 F6

Mycket aspning, aspmästerikalas imorgon. Börjar planera CM

§6.4 FnollK

Stressigt nu med allt som ska sammanställas innan motagningen, lokalbokningar och sådant.

§6.5 Foc

Precis vänt tillbaka dygnet. Foc hade dupp i fredags. Haft massa möten med valb och styret.

§6.6 FARM

Bra, hållt årets första arr: semlor med xmera.

§7 Företagsmingel

Togs upp lite förra veckan, fått två sugna från FnollK. Måste veta så snart som möjligt om nån annan vill, helst idag.

Ingen annan känner att de har tid.

§8 Verksamhetsplaner

Farms och Fnollks har kommit in.

Farm: tveksamt om klimatkompensering ska vara del av deras hållbarhetsarbete, svårt att göra deras verksamhet mer hållbart, hållbara ryggsäckar kanske funkade? Locka företag lite för vagt/brett. Men mer startups är en bra ide. på grund av det yrkar Marcus på att skicka verksamhetsplanen på remiss.

Beslut: Att skicka Farms verksamhetsplan på remiss till nästa vecka.

Fnollk: Hållbar utveckling: planer på saker som kan flyttas närmare? Specifikt balen. Allmänt är första punkten bra. Men mer specifika saker bör vänta tills miljö-arbetsgruppen blir färdig.

Specifika satsningar: Planerar att ha vilodag efter festu. Ändringsyrkande: stryka punkt 2 under hållbar utveckling

Beslut: Att godkänna verksamhetsplanen med ändringen att stryka punkt 2 under hållbar utveckling.

§9 Aspresor

Fått in två korrekta denna gången F6: Samma som förra gången, fast inga fel.

Beslut: Att godkänna F6 aspresebudget för 2025.

DP: pateter blir inte subventionerade. Priset för asparna är lägre (eller samma som) förra året, så är nice. Dyrare för pateter för att betala det.

Beslut: Att godkänna DP's aspresebudget för 2025.

**§10 Proposition
styretsstruktur**

Den är lång, men rimligt då det är en viktig och stor förändring. Hur ska ordföranderåden samspela med typ gasqueråd? Man kan skicka vice eller annan i kommitén/föreningen. Kan också ha så att vice alltid går om det är mer nice för ex Fnollk.

Tanken är att ordförandemötet inte ska ha beslutsrätt till att börja, men kanske ska ändras med underlag. Lite oklart exakt hur det hade sett ut med beslutsförlighet för ett sådant möte.

Man kan ge styret vetorätt och sedan får dåliga sådana beslut lyftas till sektmötet. Det är typ ett större steg att häva beslut som tas på rådet, så är bättre än att styret bara förväntas följa konsensus på ett sådant möte.

Det blir fortfarande grupp inom grupp. Men snarare att det blir två helt separata grupper, än en uppdelad grupp så blir mindre problematiskt.

Fnollk och Farm blir typ "nedgraderade" under deras sittandeår.

Under mottagningen? Bör typ ha möten oftare, och se till att Fnollk kan då.

Bör typ lägga till i propositionen att utbildningsposten i styret ska väljas in första gången i typ LP1 2025.

Beslut: Att skicka propositionen om styrets struktur på remiss.

**§11
Valberedningsprocessen
§12 Äskningar**

Punkten bordläggs till ett senare möte.

Vi har fått in en äskning om att skaffa ett riktigt guldäpple. Äskningen är 1 miljon kronor.

Beslut: Att neka äskningen om ett riktigt guldäpple.

DP har skickat in en äskning om mat till ett asparr. Det är 500 kronor. Egentligen är det fel sätt att göra, så vi diskuterar att göra en budgetändring, men kan inte göra det på detta mötet.

Beslut: Att neka DP's äskning om mat till ett asparr.

§13 Mötets avslutande

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:17!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign